

Dick Willis Memorial Award – Umpire of the Year/ Méritas commémoratif Dick Willis de l'arbitre de l'année

The Dick Willis Memorial Award recognizes Canada's official of the year for their outstanding contribution and umpiring of the game of baseball.

Eligibility for this award begins when Baseball Canada receives nominations from Provincial Umpires Associations. Criteria for nominations require the individual to be a certified Level IV umpire; to have involvement in the local and provincial umpire organizations and to be an active umpire during the year of nomination.

Ce méritas est en mémoire de Dick Willis et reconnaît l'arbitre de l'année au Canada pour sa contribution exceptionnelle au baseball et à l'arbitrage au Canada.

D'abord, Baseball Canada doit recevoir une nomination de l'association provinciale d'arbitres. Ceci nous démontre que le candidat a le respect de ses pairs et qu'il contribue à l'arbitrage dans sa province. Les critères de nomination exigent que l'individu nommé ait obtenu le niveau IV de la certification nationale, qu'il soit impliqué dans les organisations d'arbitres au niveau local et provincial et qu'il soit un arbitre actif pendant l'année de sa nomination.

Official of the Year recipients have included:

Parmi les récipiendaires précédents de l'officiel de l'année, on y retrouve:

2018 – Guillaume Smith-Desbiens (QC)

2017 – Scott Mills (SK)

2016 – Jim McMillan (ON)

2015 – Rob Allan (BC/C-B)

2014 – Rhonda Pauls (BC/C-B)

2013 – Andrew Downs (NS/N-É)

2012 – Jon Oko (AB)

2011 - Trevor Grieve (ON)

2010 – David Cass (NB)

2009 – Andrew Higgins (NB)

2008 – Derrick Dubell (MB)

2007 – Rocky Nickel (SK)

2006 – Blair Hains (ON)

2005 – Corrie Davis (AB)

2004 – Lisa Turbitt (ON)

2003 – Yves Poulin (QC)

2002 – Ray Merkley (ON)

2001 – Ron Shewchuk (MB)

2000 – Ted Derpack (AB)
1999 – Brian Hodgson (MB)
1998 – René Provencher (QC)
1997 – Don Gilbert (ON)
1996 – Dave Buckingham (NL/T-N)
1995 – Derek Lloyd (NS)
1994 – Robert Bellerose (QC)
1993 – Glen Johnson (MB)